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Summary

        
In the slightly more than one hundred Aloe species examined, it has been found that the C–glycosyl anthraquinones aloin and homonataloin appear in nearly half these species, and in roughly equal proportions. The C–glycosyl benzopyrone derivative, aloesin, appears in more than one quarter of the total species and almost exclusively in the species containing aloin or homonataloin. The O–glycosyl compounds of aloin (aloinosides) and of chrysophanol appear far less commonly.


      
        
Zusammenfassung

        
In etwa der Hälfte der mehr als 100 bisher untersuchten Aloe–Arten kommen die C–Glycosyl–Derivate des Anthrachinons Aloin und Homonataloin in etwa dem gleichen Verhältnis vor. Das Aloesin, ein C–Glycosyl–Abkömmling des Benzopyrons, tritt in mehr als 25 % aller Arten auf, und zwar fast ausschließlich in denjenigen Arten, die Aloin oder Homonataloin enthalten. Die O–Glycolsyl–Derivate des Aloin (Aloinoside) und des Chrysophanol sind weniger häufig.
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